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ÖVRIGT 

 

§ 18  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Vänsterpartiet, Socialdemokraterna och Miljöpartiet påminde om den fråga de ställde vid 

sammanträdet den 14 juni om fler återvinningsstationer i Tallkrogen. Förvaltningen lovade 

då kontakta trafikkontoret och FTI, Förpacknings & Tidnings Insamlingen. 

Stadsdelsdirektören berättade att förvaltningen har pratat med FTI om planerna på en ny 

återvinningsstation istället för den som togs bort. FTI har svarat att de inte funnit någon 

lämplig plats i området men att de gärna tar emot förslag. De åker då ut och tittar på platsens 

möjligheter. Förvaltningen tittar därför just nu på lämpliga platser och tar även gärna emot 

förslag från nämnden. 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 

 

 


